
ZAPISNIK 
 

sa 18. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice Grada Pule održane u ponedjeljak 

18.07.2016. godine u prostoru TZ Pule, Forum 3 s početkom u 13 sati 
 

Prisutni članovi Turističkog vijeća: Milena Perković, Igor Škatar, Andi Vitasović, Boris Žgomba, 

Milan Vlaisavljević, Mladen Širola i predsjednik Boris Miletić. 
 

Opravdano odsutni članovi Vijeća: Reli Slonim i Branko Lukić. 

 
Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj, Vesna Jovičić  i Eleonora Stojković. 

 

Predsjednik Boris Miletić pozdravlja prisutne i utvrđuje da je prisutan dovoljan broj članova za 

njezino održavanje i donošenje pravovaljanih odluka.  
 

Predsjednik za sjednicu predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Turističkog vijeća, 

2. Izvještaj ostvarenja aktivnosti za period od 01.01. do 30.06.2016. godine, 

3. Zahtjevi, 

4. Razno. 

 
Predloženi Dnevni red sjednice usvojen jednoglasno. 

 

 
Ad 1) Zapisnik sa 17. sjednice Turističkog vijeća usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 

 

Ad 2)  
Vezano za Izvještaj za prvih šest mjeseci, direktorica je istaknula da je do sada izvan plana odobreno 

preko 276 tisuća kuna dodatno za manifestacije. Osim što je više potrošeno, smanjena su i sredstva 

koja smo dobili od HTZ-a tako da je umjesto 80 tisuća kuna kako je planirano za festival Visualia 
odobreno samo 20 tisuća, a za Dane antike nisu uopće odobrena sredstva. Zbog navedenih odstupanja 

bit će potreban rebalans financijskog plana. Također, za sljedeću godinu najavljeno je smanjenje 

turističke članarine za još 5% što će biti dodatna poteškoća u planiranju i poslovanju. Aktivnosti su 

realizirane uglavnom prema planu, a ostvareno je 3% više dolazaka i 1% više noćenja što je s obzirom 
na nepovoljno vrijeme i raspored praznika jako dobar rezultat. 

 

Izvještaj ostvarenja aktivnosti za period od 01.01. do 30.06.2016. godine usvojen je 

jednoglasno. 
 
Ad 3) 

Nakon pojedinačnog razmatranja prihvaćeni su sljedeći zahtjevi: 

 
1. Za organizaciju izložbi starih vespi Vespa oldies koja će se u organizaciji Zajednice tehničke 

kulture i Vespa kluba održati od 28.7. do 27.8. u prostorima Zajednice, odobreno je 3.000 kn. 

 

2. S obzirom da  je u interesu turizma, načelno je podržan projekt „Pula tourist train“ – turistički vlak 
gradskom rutom, koji se planira za 2017. godinu,  uz potrebu prilagođavanja prometnoj situaciji u 

gradu. 

 
3. Na zamolbu organizatora i s obzirom na smanjena sredstva dobivena od Ministarstva kulutre, 

iznimno je odobreno dodatnih 25.000 kn za sufinanciranje Sajma Knjiga u ovoj godini. 

 

4. Također je obzirom na smanjena sredstva države, odlučeno da se projekt Sigurna Pula - niz akcija 
čišćenja javnih površina i napuštenih objekata uklanjanjem infektivnog otpada koje se održavaju od 

travnja do prosinca, podrži sa 10.000 kn. 

 



5. Prihvaćena je prenamjena sredstava odobrenih Nacionalnom parku Brijuni za Filmske večeri na 
grafičku obradu i tisak letka o novom Edukacijsko – interpretativnom centru za posjetitelje 

Čamčarnice te letka s pregledom cjelokupne izletničke ponude NP Brijuni.  

 

6. Organizacija  Croatia food festivala koji će se održati početkom rujna na 10-tak štandova u gradu uz 
potporu Grada Pule  i medijsko uključenje TV Istre, podržat će se sa 5.000 kn. 

 

7. Za prijenos nogometnih utakmica na pulskom Forumu, s nastupa hrvatske reprezentacije na 
Europskom prvenstvu tijekom lipnja, odobreno je 28.300 kn potrebnih za zatvaranje financijske 

konstrukcije s obzirom da je ukupan trošak 88.300 kn, a  Grad financira 60.000 kn. 

 

8. Direktorica je dala informaciju o kandidaturi za World Medical & Health Games 2017.-2020. 
godine. Želja Grada i Županije je da se održe 2018. godine u Puli kada je otvorenje nove bolnice. 

Manifestacija će okupiti 1.500-2000 sudionika. TZ je poslala pismo namjere, a sljedeći ponedjeljak 

dolazi organizator na dogovor. Obaveza Grada i TZ je osigurati 140 tisuća eura Fee i sve tehničko 
sportske sadržaje što dođe odprilike još toliko. 

 

Predsjednik Boris Miletić ističe da prije prihvaćanja i potpisivanja treba imati financijsku konstrukciju 
koja bi pokazala da li boravak kroz smještaj i potrošnju opravdava uložena sredstva. Grad ne može 

samostalno ući u taj projek već samo u suradnji s hotelijerima i turističkom zajednicom. Također 

smatra da se o FI može pregovarati. 

 
Direktorica smatra da bi u tom smislu bilo najbolje da se održe razgovori između agencije ATI koja je 

organizator i Arenaturista.   

 
Boris Žgomba smatra da nitko u Vijeću nema mandat da odobri ovako veliko zaduženje TZ-a i smatra 

da je ponedjeljak prekratak rok. Osim toga od Grada se traži Fee, a s druge strane se radi o 

komercijalnom projektu koji će ubrati novac. 
 

Direktorica je naglasila da je u ponedjeljak samo inspekcijska posjeta i da će obići i Rovinj. 

 

Nakon provedene rasprave Turističko vijeće je zaključilo da postoji interes za realizacijom ovog 
projekta te da se obave razgovori, ali da ništa ne bude obećano i obvezujuće. 

 

Odbijeni su zahtjevi: 
1. Zajednice Srba u Istri za pokroviteljstvom 8. Dana srpske kulture. 

2. Udruge kulturna inicijativa za sufinanciranjem 1. Pula jazz festivala u kolovozu. 

 

Ad 4) 
Direktorica je iznijela informaciju da se za 5.-9. listopada planira benchmarking te predlaže obilazak 

bližih destinacija Goriška brda, Italiju i Austriju, autobusom. 

 
Prijedlog je prihvaćen.  

 

 
Sjednica je završena u 13,30 sati minuta. 

 

 

Zapisničar: Eleonora Stojković      Predsjednik: Boris Miletić 


